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Bestyrelsesmøde referat tirsdag den 13. februar 2024, kl. 19.00. 
 
Bestyrelse: Navn: Email: 

Formand Johannes Kildeby  Johanneskildeby@gmail.com 
Kasserer Gorm Arildsen    ga@koda.dk  
Bestyrelse Lars Gandrup Petersen larsgandruppetersen@gmail.com 
Bestyrelse Morten Blom Larsen  mbl@jbl.dk  
Bestyrelse Kasper Meisner  kmn.fi@cbs.dk 
1. Suppleant Peter Krarup           npk@krarups-snedkeri.dk 
2. Suppleant Henrik Boss denhenrikboss@gmail.com 
Sekretær Susanne Barnewitz susannebarnewitz@yahoo.dk 

 
Udvalg  

Aktivitet Karsten Frese   frese@mbuna.dk 
Kabyssen Janne Miller  jannemiller.dk@gmail.com 
Onsdagssejlads Gorm Arildsen Ga@koda.dk 
Teknik Peter Krarup    npk@krarups-snedkeri.dk 
Ungdomssejlads Niels Ole Sloth             nos@northrisk.dk 
Hovmester Jakob Christensen info@restaurant-strejf.dk 

 
 
Referent  

Johannes. 
1. Kommentarer til sidste referat 

Ingen kommentarer 
2. Hovmesteren 

Jakob meddeler, at det er en stille tid, hvor der er gode besøgsdage og mange dage med 
lavt besøgstal.   
Gorm, Janne og Johannes har haft møde med Jakob om kabyssens økonomiske situation. 
Klubben har accepteret at afholde flere af kabyssens faste omkostninger, så som betaling af 
gas og 1/3 af el-udgifterne. Desuden sættes prop/kapsel-pengene på midlertidig pause. Ka-
byssen mander ned til det kun nødvendige personale. Yderligere har bestyrelsen bevilget 
prisstigninger på de billige øl, vin og dagens ret. 
Det blev foreslået, at når ugens menu bliver udsendt, så udsendes den også til vores nabo-
klubbers formænd, så de kan sende videre til deres medlemmer. Dette kræver accept fra na-
boklubberne. Johannes er i foreløbig i kontakt med Sejlcenter Nivå. Efterfølgende kommer 
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kontakt til formænd fra, Nivå Bådelaug, Espergærde sejlklub og måske Snekkersten, for at 
høre om de er interesserede i at modtage menuen. 
Kabyssen har lavet en hjemmeside der hedder Kabyssen-Slettenhavn.dk 
 
 

3. Ungdomsudvalget 
J70erne ligger i Hellerup og sejler hver lørdag.  
En drengebesætning og en pigebesætning. 
Optimisterne sejler i Vedbæk.  
Der er flere ungdomssejlere der er i restance for betaling af brug af klubbåde. Niels foranle-
diger at pengene bliver betalt til klubben, således, at pengene kan indgå i 2023 regnskabet. 
Niels meddeler at Daniel og Nicolai stadig klarer sig flot og stadig er OL-aktuelle. Silje og Re-
bekka klarer sig også flot og er blandt de bedste danske besætninger. 
8 stk. optimistjoller er blevet solgt til Vedbæk Sejlklub. 

Det koster 2.000, - kr. om året at sejle J70 + klubkontingent. Der ønskes flere sejlere til bå-
dene.  

Lars, Henrik og Morten udarbejder en liste til hvad der skal udføres på arbejdslørdagen.  

Foreningshuset. Ikke noget nyt 
Endnu ikke noget nyt fra kommunen. 
 

4. Aktivitetsudvalget/Seniorudvalget 
13. januar. Nytårsfrokost kl. 12.00 
14. januar. Storskærm ifm. tronskiftet. 
17. januar. Foredrag med Klavs Weis-Fogh: 1600 sømils oplevelse fra Ilulissat til Lewisporte. 
Godt besøgt. 
24. januar. Musik/filmaften kl. 20.00. Shu-bi-dua live. Aflyst pga. manglende deltagelse. 
31. januar. Foredrag med Joakim Refn: Med Verden i hænderne. Kl. 20.00. Godt besøgt. 
3. februar. Jazz i klubhuset. Stor succes. 
21. februar. Foredrag med Poul Jespersen om Admirals Cup.  
13. marts. Foredrag med Claus Flach om livet med båden Christoffer Columbus.  
28. februar. Musik/filmaften. Kl. 20.00. Aflyst 
20. marts Generalforsamling. 
27. marts. Musik/filmaften. Kl. 20.00. Aflyst 
13. april. Arbejdslørdag. Kl. 09.00. Klubbens sørger for morgenmad. 
20. april. Standerhejsning. Kl. 12.00. 
15. juni. 60 års jubilæum. Program for dagen nærmer sig. 
17. august. Sommerfest.  
Sejlerkursus og gode råd, sejlerforståelse, havnemanøvre m.m. Johannes foranlediger 
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Familiekapsejladser Hven Rundt i 2024. Johannes arrangerer. 
 

Forslag til efteråret: 
VHF/DSC opfriskningskursus.  
Foredrag med metrolog Søren Jacobsen om sejlervejr m.m. Johannes undersøger 
Når budgettet for arrangementet foreligger, bedes bestyrelsen orienteres. 
 

5. Kabysudvalget 
Der blev foreslået, at der ved hjælp af et USB-stik, eller måske noget smartere, laves såle-
des, at fjernsynet kan reklamere med billeder om sejlads, videoer, samt at klubben kan 
skrive om hvad der eller sker i klubben. Fjernsynet skal ikke køre hele tiden, men kun i perio-
der. Hjælp til dette ønskes?  
Janne bedes sammensætte en sådan Billed/tekst orientering. Gentagelse. 
 

6. Teknisk udvalg 
Peter udarbejder en liste over tiltag til arbejdslørdagen. 
Peter orienterede om at Henrik mangler at lave diverse tiltag/forbedringer i kabyssens baglo-
kale. Det er både rustfrit stål-arbejde, el-arbejde og VVS-arbejde.  
Peter orienteres om kommende tiltag og hvad de koster. Sammen med Henrik tager Peter 
stilling til hvilke tiltag der sættes i gang. 
 

7. Materiel 
• Trailer i stykker, meddeler Henrik. 
• Der står to 29ere på Mallorca. Deres fremtid??? Uafklaret 
• Den 49er der står i haven sælges. Hvem foranlediger??? Gentagelse. 
• En katamaran står i haven. Hvad skal der ske med den 
• Der skal sælges én 29er trailer. Hvem foranlediger??? Pågår 
• 2 styk J70 trailere på Lanzerote skal synes. Lidt af et problem. 

Niels bedes se på hvad vi gør med de enkelte poster. 
 

8. Økonomi 
Klubben har solgt 8 stk. brugte optimistjoller for 80.000, - 
Jens Knud Lind har doneret 30.000, - til terrassen. 
 

9. Sejladsudvalg 
Begge J70ere ligger i Hellerup. Lars og Morten indkalder Linda til koordinerende møde. 
 

10. Hjemmesiden 
Hjemmesiden bliver desværre ikke løbende opdateret. 
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Der tænkes så småt på at overgå til et andet system fra DS der hedder Om Bord, og starte 
forfra med denne hjemmeside. 
 
Susannes løbende mails med orientering om menuer og andre arrangementer fungerer flot. 
 
 

11. Søhesten 
Udkommer igen i februar. 

Deadline for indlæg!!!!! 
 

12. Planlægning af BM 
Kommende bestyrelsesmøder:  
9. januar (Er afholdt) 
13. februar (Er afholdt) 
12. marts 
9. april 
14. maj  
11. juni 
 
 

13. Eventuelt 
50 års jubilæumsbøgerne stilles på klaveret til gratis afhentning. Der er flere bøger i skabet. 
 
DGI har vendt tilbage med forslag. Johannes har kontaktet DGI og beder om et møde hvor 
alle involverede fra klubben deltager. 
 
 
Til Generalforsamlingen den 20. marts. 
På valg er: 
Gorm. Ønsker ikke genvalg. 
Morten. Villig til genvalg.  
Kasper. Ønsker ikke genvalg 
Henrik. Villig til genvalg. 
Ingemann. Villig til genvalg. 
 
Indkomne mails til bestyrelsen med spørgsmål fra Henrik Madsen blev drøftet. Kasper! 
  
 
 


